

®
بن ازحيمان
IZHIMAN'S COFFEE



ملف الشركة

COMPANY PROFILE



Beitunia - Palestine

☎ 1700 920 920

☎ +970 2 290 5758

فلسطين - بيتونيا

Al Muqabalayn - Jordan

☎ +962 6 420 9696

☎ +962 6 420 6700

الأردن - المقابلين

www.izhiman.com



1920



مَن نحن

اشتهرت عائلة ازحيما منذ عشرينيات القرن الماضي بتجارة القهوة والتوابل والمكسّرات، واحتلّت منتجاتها مكانًا بارزًا في مطبخ كل عائلة وعلى مناضد كل مقهى في القدس، ونشأ جيلٌ جديد وتوسّعت آفاقه، ليلمع اسمُ العائلة في سماء مدن وقرى فلسطين والأردنّ والعالم العربيّ.

إنّ سنوات الخبرة الطويلة مضافةً إلى جودة قهوتنا وأصالة خَلْطِهَا المميّزة، قد عزّزتا انفتاحنا للإنصات إلى آراء وتوجيهات زبائننا ذوي الذوق الرفيع. إضافةً إلى ذلك، فنحن نتميّز بخبرتنا ومهارتنا في اختيار ومزج أرقى أنواع البنّ من مختلف أقطار العالم.

About Us

Izhiman family has been famous since the 1920s for trading in coffee, spices, and nuts. Our goods have been staples in every family's kitchen and on the tables of every café in Jerusalem. As new generations have grown and our horizons expanded, the family name has become a symbol of quality throughout the cities and villages of Palestine, Jordan, and the Arab world.

Our extensive experience, combined with the quality of our coffee and the authenticity of our distinctive blends, has made us receptive to the opinions and guidance of our discerning customers. In addition, we are distinguished by our experience and skill in selecting and blending the finest types of coffee from different countries of the world.

TOWARDS UNIVERSALITY

نحو العالمية

رؤية VISION 2030

We look forward to expanding globally by 2030, providing unique, high-quality coffee experiences that meet the preferences of diverse consumers across borders. Our vision is to expand our product range and enhance our global presence to achieve lasting success in the global coffee industry.

نتطلع إلى التوسع عالميًا بحلول عام 2030م من خلال تقديم تجارب قهوة فريدة ذات جودة عالية تلبي تفضيلات المستهلكين المتنوعين عبر الحدود، معتمدين في رؤيتنا على توسيع مجموعة منتجاتنا، وتعزيز التواجد العالمي لتحقيق نجاح دائم في صناعة القهوة العالمية.

رسالتنا

تسعى شركة سلسلة محلّات بن ازحيمان إلى توفير أجود منتجات القهوة والمكسّرات والبهارات والشوكولاتة لعملائنا في السوق الفلسطينيّ والعالميّ بأعلى المواصفات.

Our Mission

Izhiman Coffee Shops Chain Company seeks to provide the finest coffee, nuts, spices, and chocolate products to our customers in the Palestinian and international markets, adhering to the highest standards.

Our Values

- Credibility
- Trust
- Respect for people & time
- Corporate culture
- Creativity

قيمنا

- المصداقية
- الثقة
- احترام الإنسان والوقت
- الثقافة المؤسسية
- الإبداع

Timeline

التطور الزمني



- الانطلاقة من القدس
- launched from Jerusalem

1920



- محافظة رام الله والبيرة
- Ramallah & Al-Bireh Governorate

1967

1980



- البهارات
- Spices

2004



- محافظة نابلس
- Nablus Governorate

2012



- المصنع
- Factory

2015



- الاستحواذ على مجموعة ازهيما العالمية وافتتاح فروع جديدة - الأردن
- Acquisition of Izhiman International Group and opening new branches - Jordan

2018

2019



- محافظة عمان
- Amman Governorate



- التوزيع
- Distribution

1999



- المكسرات
- Nuts

2006



- محافظة الخليل
- Hebron Governorate

2014



- الشوكولاتة
- Chocolate

2017



- البحرين
- Bahrain

منذ
SINCE
1920

Where we are

أماكن تواجدنا

مصنع فلسطين Palestine Factory



12

فرعاً
Branches

البحرين Bahrain



مصنع الأردن Jordan Factory



6

فروع
Branches

رام الله Ramallah

الإرسال
Al-Ersal

دوار الساعة
Al-Saa'a Square

البالوع
Al-Balou'

الماصيون
Al-Masyoun

نابلس Nablus

شارع فلسطين
Palestine St.

سوق الذهب
Al-Thab Market

السوق الشرقي
Al-Shrqi Market

رفيديا
Rafidia

الخليل Hebron

دوار المنارة
Al-Manarah Square

وادي التفاح
Wadi Al-Tuffah

عين سارة
Ain Sarah

البلدة القديمة
Old City

عمان Amman

سوق السكر
Sugar Market

الصويفية
Al-Swaifyeh

الواحة
Al-Waha

مرج الحمام
Marj Al-Hamam

البيادر
Al-Bayader

الزرقاء Al-Zarqa

الزرقاء الجديدة
New Al-Zarqa



Our Branches

فروعنا



قهوة ازحيمان IZHIMAN COFFEE

خلطة مُتوارثة، وسرُّ لا يقلد

An inherited blend, a secret that cannot be imitated



قهوة ازحيمان IZHIMAN COFFEE

قهوة مميزة بلمسة عصرية

Distinctive Coffee, Modern Twist





شكراً لكم

THANKS